
Referat fra ordinær generalforsamling i Herringløse Landsbyråd 
 

 
Torsdag d.17/6-2021 blev der afholdt generalforsamling for Herringløse Landsbyråd (LBR) ved det 
vestre gadekær. På grund af Covid19 blev generalforsamlingen ikke afholdt i 2020.  
 

Dagsorden:  
 
1. Valg af dirigent  
 
Niels Grosen havde tilbud sin hjælp og blev valgt som dirigent for aftenens program. Indkaldelsen til 
mødet blev godkendt.  
 
2. Valg af referent og stemmetællere  
 
Peter Hansen blev valgt som referent og Lillian Sørensen og Anders Gøricke blev valgt som 
stemmetællere.  
 
3. Formandens beretning for 2019-2021  
 
- Der blev kort fortalt om Ring 5 syd der umiddelbart ikke ligger på den politiske dagsorden mere. Der 
arbejdes fortsat på at få politikerne til helt at droppe Ring 5 korridoren.  

- Angående solceller anser LBR sagen som afsluttet  

- Tidende har været gennem en hård periode med manglende artikler og folk til at sætte bladet op, 
men bladet består stadig og forventes fortsat at komme en gang i kvartalet.  

- Der arbejdes på at få gang i de ældre borgere med forskellige tiltag. Corona lukkede ned for projektet 
sidste år, men tanken er fortsat at starte noget op. 

Ideer som bogklub, finere madlavning og petanque har været i spil. Har man tid og lyst til at være 
tovholder for noget, så sig endelig til. Henvend jer endelig til en fra LBR for at høre nærmere.  

- En hjertestarter er indkøbt og sat op. Den sidder i krydset ved Hvedstrupvej og Bygaden. Det længe 
udskudte introduktionskursus afholdes umiddelbart efter sommerferien – se efter opslag. 

- Der vil I år blive afholdt en lille uformel Sankt Hans så vi kan få brændt den enorme bunke af nu. 

- Der er Ni-gruppen og LBR’s indtryk at mange er glade for flag alléen. Der er hyret en stor dreng til at 
sætte flagene op og tage dem ned igen.  

- Der er sat fiber eller bredbånd op flere steder. Mange mener fiber er bedst og det blev foreslået at 
LBR skulle følge op på om man kan lave en fælles liste for de der er interesserede i at få dette. Det vil 
være nemmere med flere på en gang, da TDC sætter det op efterhånden som man har skrevet sig op.  

Hvis ikke man har fået skrevet sig op sker dette på https://tdcnet.dk/fiber/adressetjek/ 

Ønsker man at gå efter bredbånd, kan man som en gruppe borgere søge en andel af Energistyrelsens 
årlige pulje på 100 mill. Kr. – dette gøres på www.ens.dk. 

LBR vil forsøge at påvirke TDC m.h.t. fiber i Herringløse, men kommer ikke til at fokusere på bredbånd 
Evt. søgning af pulje til bredbånd skal drives af interesserede borgere i byen – frist for ansøgning er 25. 
oktober.  

- Vejen ved Stenlykkevej vil på et eller andet tidspunkt permanent blive spærret for al færdsel med bil. 

- Dueslaget bliver brugt meget af LBR. Skulle der være andre borgere der har noget meget vigtigt at 



formidle, kan de også bruge det. Det blev fra nogle af de fremmødte foreslået at man derudover kunne 
indkalde til et uformelt borgermøde, hvis man havde et emne hvor det gav mening frem for dueslaget. 

 

 
4. Forelæggelse af årsregnskab og budget til godkendelse  
 
Kasper Reck-Nielsen fremlagde regnskaberne for de sidste to år og det ser fornuftigt ud og er dermed 
godkendt.  
 
5. Fremtidigt arbejde samt fastsættelse af kontingent  
 
Der vil blive sat en dato for et hjertestarter kursus efter sommerferien.  
Som tidligere nævnt vil der bliver arbejdet videre på fibernet alle i byen der er interesserede.  
Få etableret og sat ting i gang for de ældre. Kræver at nogle viser interesse for dette. 
Få Tiden skudt ordentligt i gang igen i juli/august.  
Kontingentet forbliver på 125 kr. Opkrævningen vil komme med næste Tidende og Christian Gervøe vil 
lave et opslag på dueslaget.  
6. Indkomne forslag  
 
Der er indkommet et forslag om at få cykelsti fra Østrup til Herringløse og herfra videre til Sengeløse. 
LBR ser på det og vender tilbage.  
 
7. Valg af kasserer og valg af bestyrelsesmedlemmer  
 
Kasper og Eva-Carina genopstiller ikke. Af de fremmødte var der ingen der meldte sig og dermed står 
bestyrelsen pt. med 2(3) åbne poster. Som en midlertidig løsning har bestyrelsesmedlem Lotte Munk V. 
har taget kasserer posten efter Kasper. 
  
8. Valg af kritisk revisor  
 
Kasper blev valgt som kritisk revisor – Lars Ole fortsætter en periode endnu. 
  
9. Eventuelt  
 
Det blev forslået at gøre noget ved det vestre gadekær – fx fælde nogle træer for udsyn og pollen. Man 
kunne evt. holde et borgermøde omkring det. LBR vender tilbage efter næste møde  
 

Mødet blev afholdt i god ro og orden. 

 

 

Med venlig hilsen 

Herringløse Landsbyråd, juli 2021 

 


